

[Text]

The Chairman: Yes.

Mr. McKnight: I am not too sure that Mr. Duquet would be as familiar as Mr. Lewycky with some of the problems a lot of us have moving from this city on out. With Mr. Duquet as chairman I do not see a lot of concern, but . . . It does not bother me.

Mr. Duquet: I wish to say right away that it is not because I want to be the chairman of that committee, but some proposals will coming, proposals on which I am working very hard. That is one of the reasons why I would accept, but I do not want to press that. Another reason is this: you notice that Mr. Lewycky is the only NDP member here and he is on all the subcommittees. I think we will be overloading him, if we put him in charge of a subcommittee while he has to attend all other subcommittees. This would put him in charge of a committee while he has to attend all other committees.

• 1600

I am not arguing. I leave that to the decision . . .

The Chairman: I think we should ask Mr. Lewycky how he feels.

Mr. Lewycky: Whatever the wish of the committee is. My main reason for being on here is that we have special problems out west and members feel that . . .

Mr. Duquet: No objection.

Mr. Roy: Okay. I will agree on that matter, because it is two different aspects. We want to deal here with the specific aspect . . .

Mr. Duquet: In one way or the other those matters that I was talking about I will have to discuss with Mr. Lewycky anyway.

The Chairman: That is right. You are all in . . .

Mr. Duquet: So what is the difference? We always agree.

The Chairman: Moved by Mr. Roy that a subcommittee on travel be formed with Mr. Lewycky as chairman and Messrs. Duquet and Cook as members.

Motion agreed to.

The Chairman: Thank you very much.

Would you feel that a meeting of the subcommittee on agenda would be useful before we have a general meeting next Wednesday?

An hon. Member: Yes.

Mr. Roy: Have the other members been appointed by the Whips?

The Chairman: The Whips can do that pretty fast.

So what day would—is next Tuesday—or this week?

Mr. Duquet: Tuesday is very good. Everybody is in and . . .

The Chairman: Tuesday, Mr. Whip?

An hon. Member: Tuesday is the 31st.

[Translation]

Le président: Oui.

M. McKnight: Je ne suis pas certain que M. Duquet connaisse aussi bien que M. Lewycky certains problèmes que nous rencontrons dans un déplacement. Je ne pense pas qu'il ferait un mauvais travail, mais . . . de toute façon ce n'est pas très grave.

M. Duquet: Ce n'est pas tellement que je tiens à être président, mais j'ai fait beaucoup de travail sur certaines des propositions qui seront soumises. C'est la raison pour laquelle j'accepterais la présidence, mais je n'insiste nullement. Une autre raison est que j'ai remarqué que M. Lewycky est le seul membre du NPD ici et qu'il siège à tous les sous-comités. À mon avis ce serait le surcharger que de lui imposer en outre la présidence d'un sous-comité, alors qu'il doit déjà assister à tous les autres. Il se trouverait ainsi à présider un comité tout en devant participer à tous les autres comités.

Je n'insiste pas. Je laisse la décision . . .

Le président: Le mieux serait de demander à M. Lewycky ce qu'il en pense.

M. Lewycky: Je m'en remets à vous. La principale raison pour que mon nom y figure est que nous avons des problèmes particuliers dans l'Ouest et que . . .

M. Duquet: Pas d'objection.

M. Roy: Bien. Je suis d'accord, parce qu'il y a deux aspects au problème. Nous devons examiner ici l'aspect particulier de . . .

M. Duquet: De toute façon, il faudra que je discute de ces questions avec M. Lewycky.

Le président: Très bien. Vous êtes tous . . .

M. Duquet: De toute façon, cela ne change rien. Nous sommes toujours d'accord.

Le président: M. Roy propose qu'un sous-comité des déplacements soit constitué, avec M. Lewycky comme président et MM. Duquet et Cook comme membres.

La motion est adoptée.

Le président: Je vous remercie.

Pensez-vous qu'il serait utile de réunir le sous-comité de l'ordre du jour avant notre prochaine séance plénière mercredi?

Une voix: Oui.

M. Roy: Est-ce que les autres membres ont été désignés par les whips?

Le président: Les whips peuvent le faire très rapidement.

Quel jour vous conviendrait? Mardi prochain ou déjà cette semaine?

M. Duquet: Mardi est parfait. Tout le monde sera là et . . .

Le président: Mardi, monsieur le Whip?

Une voix: Mardi sera le 31.